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Pachtwetgeving  -  Monitoring van gegevens

In de hoorzitting rond de pachtwet (25 maart 2015) haalden diverse sprekers aan dat 
monitoring belangrijk is. De vraag die daarbij rijst is met welke gegevens de minister een 
bijsturing van de pachtwetgeving zal onderbouwen.

1. Kan de minister een recent overzicht bezorgen van het exacte areaal gepachte 
landbouwgrond in Vlaanderen? 

2. Kan de minister een recent overzicht geven van:

a) het aantal hectare dat via notariële akte verpacht wordt;

b) hoeveel eigenaars dit omvat;

c) hoeveel eigenaars minder dan 1 ha verpachten aan een landbouwer? 

3. Kan de minister een overzicht geven van het totale aantal land- en tuinbouwers in 
Vlaanderen die geëngageerd zijn in een pachtovereenkomst en dus pachter zijn? 
Daarbij graag specifieke vermelding van:

a) het aantal landbouwers onder de 35 jaar;

b) het aantal landbouwers boven de 65 jaar.

4. Welke instantie in Vlaanderen monitort bovenvermelde zaken?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 755 van 13 juni 2017
van CATHY COUDYSER

1. Wij beschikken niet over deze gegevens. Op basis van gegevens van de FOD 
Economie kan wel gezegd worden dat het areaal van landbouwoppervlakte dat door 
de eigenaar zou worden bewerkt rond de 36% schommelt.

2. We beschikken niet over deze gegevens. 

3. We beschikken niet over deze gegevens.

4. Deze gegevens worden door de Vlaamse overheid niet gemonitord.


